
Protokoll från Älgårsmötet 2013-04-24, Svenarums församlingshem 

Närvarande:  

Henrik Rommedahl, Långserum 

Johannes Eckerström, Långserum 

Alf Johansson, Tohult 

Kjell Stork, Bosaryd 

Vincent Rommedahl, Långserum/Brunseryd 

Sigvard Eckerström, Långserum 

Mats Isacsson, Kohult 

Björn Ljungqvist, Kohult 

Robert Karlsson, Kohult 

Claes-Göran Carlsson, Kohult 

Olof Andersson, Svenarum 

Elam Lindberg, Fredfällan 

Jan-Olof Elg, Kroggården 

Johannes Elg, Kroggården 

Peter Nordqvist, Kroggården 

Patrik Johansson, Stoarp 

Linus Berg, Stoarp 

Pär Näreby, Stoarp 

David Nordquist, Långserum 

Björn Peterson, Långserum 

Jörgen Jarvisson, Långserum 

Tonny Härdstedt, Långserum 

Rolf Hjelm, Långserum 

Fred Nord, Bösteryd 

Staffan Palm, Bösteryd 



Staffan Palm, Bösteryd 

Niklas Melin, Virestorp 

Lennart Fyhrlund, Virestorp 

Andreas Lindsten, Virestorp 

Fredrik Hultberg, Brunseryd 

Bo Lundberg, Tohult 

Jonas Malmqvist, Tohult 

Per-Göran Carlsson, Brunseryd 

Ulf Johansson, Tohult 

Torgny Hultberg, Brunseryd 

Joel Claesson, Tohult 

 

Alf Johansson inleder mötet med att hälsa välkommen. 

1) Val av mötesordförande, sekreterare och justeringsmän. 

Till mötesordförande valdes Johannes Eckerström, till sekreterare valdes Henrik Rommedahl 
och till justeringsmän valdes Vincent Rommedahl och Bo Lundberg. 

2) Justering av röstlängd 

Justering skedde med ändringar för lag som ökat och minskat i areal. 

3) Fråga om kallelse gått ut i tid och skett enligt de föreskrifter som finns. 

Kallelsen godkändes av årsmötet. 

4) Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes av årsmötet. 

5) Styrelsens verksamhet och förvaltningsberättelse 

Alf redogjorde för styrelsens verksamhet under året. Ett antal styrelsemöten har genomförts 
och finns protokollförda på hemsidan.  Två större möten har genomförts i form av 
älgårsmöte och tilldelningsmöte. Vidare har älgskötselområdet haft en gemensam social 
aktivitet i form av skyttetävling, vilket vi avser fortsätta med även detta år. 

Kjell Stork redogjorde för områdets finansiella ställning och de intäkter och kostnader som 
belastat året. 



6) Revisorernas berättelse 

Revisorerna informerade om sitt arbete. Revisorerna anser sig inte funnit anledning till 
anmärkning beträffande handläggningen av älgskötselområdets ekonomiska 
angelägenheter. 

7) Beslut om resultaträkning och fastställande av balansräkning 

Resultat och balansräkning fastställdes av årsmötet. 

8) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Revisorerna tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar. 

9) Val av ledamöter i styrelsen 

Till styrelsen valdes följande personer: Alf Johansson, Fredrik Hultberg, Elam Lindberg, Claes-
Göran Carlsson (1år), Henrik Rommedahl, Patrik Johansson, Kjell Stork, Andreas Lindsten (2 
år). Till suppleanter valdes Johannes Eckerström, Lennart Fyhrlund och Tonny Allansson (2år) 

10)  Val av ordförande för älgskötselområdet. 

Till ordförande valdes Alf Johansson. 

11) Val av två revisorer och suppleanter samt val av valberedning. 

Revisorer: Omval skedde av Björn Ljungqvist och Bertil Magnusson (ordinarie) och Roger 
Möller och Andreas Frisk (suppleanter) 

Valberedning: Omval skedde av Anders Carlsson, Christian Olofsson, Stig Svensson, Mickael 
Ådén och Samuel Fransson. Till sammankallande valdes Stig Svensson. 

12) Anmälan om förändring av älgskötselområdets omfattning 

Alf redogjorde för förändringar inom älgskötselområdet. Sveaskog har beslutat att utträda 
med sina marker i Virestorps älglag. Dessutom försvinner Lönshult från Kohult.  

Linneryd, Gunnarsryd, Fagerberg och Myrebo önskar tillträde. 

13) Fråga om anslutning av nya fastigheter 

Årsmötet godkände samtliga inträden. 

14) Älgskötselplan 

Alf redogjorde för hur stammen utvecklats och indikationen är en minskning. Mer info 
kommer när spillningsinventeringen är klar.  

15) Rekommendation om det antal älgar som skall fällas och fördelning av dessa mellan de i 
älgskötselområdet ingående jaktlagen samt fastställande av reservkvot 



Denna fråga diskuteras vidare på tilldelningsmötet då all information finns tillgänglig, bla 
spillningsinventering. 

16) Regler för älgjakten utöver de i § 9 angivna 

Inget tillägg till § 9. 

17) Praktiskt älgvårdsarbete, älginventeringar, skadeförebyggande åtgärder 

Alf redogjorde för åtgärder och uppmuntrade även till förslag och egna initiativ. 

18) Beslut om avgifter för älgskötselområdet 

Avgiften per hektar beslutades till 1 kr för kommande räkenskapsår 13/14. 

19) Övriga frågor 

Björn Ljungqvist föreslog inför stämman att ut och inträdande lag/fastigheter skall dela på 
registreringsavgiften till länsstyrelsen. Styrelsen har tidigare föreslagit fasta avgifter. 

Styrelsens förslag bifölls. 

Avgifter för in och utträden för fastigheter till älgskötselområdet beslutades enligt följande: 

2300 kr för fastigheter över 150 hektar 

1150 kr för fastigheter upp till 150 hektar  

Se vidare förtydliganden i styrelseprotokoll daterat 2012-12-06 på älgskötselområdets 
hemsida. 

Johannes Eckerström väckte diskussion om jakttider och försiktighet med att driva älg med 
hund sent på säsongen. 

En fråga inkom om ÄFO 4 och Alf redogjorde för sina kontakter med dem. 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

 

Henrik Rommedahl   Johannes Eckerström 

Sekreterare   Mötesordförande 

 

 

 



Vincent Rommedahl   Bo Lundberg 

Justeringsman   Justeringsman 

 

 

 

  


